

愛不同藝術 - 胡李名靜藝廊  
惡劣天氣下的開放安排

**黑色暴雨警告信號**

如天文台於上午 11:30 前懸掛黑色暴雨警告信號，藝廊將延遲開放；如警告信號於下午 3 時或前取消，藝廊將於兩小時後重新開放。

如天文台於上午 11:30 後懸掛黑色暴雨警告信號，藝廊將繼續開放。

**八號或以上的熱帶氣旋警告信號**

如當天下午 3 時前除下八號或以上的熱帶氣旋警告信號，藝廊將於兩小時後重新開放。

如當天下午 3 時後除下八號或以上的熱帶氣旋警告信號，藝廊將不會開放。

---

i-dArt - Kitty WOO Gallery  
Arrangement Under Inclement Weather Conditions

**Black Rainstorm Warning Signal**

If Black Rainstorm Warning Signal is issued before 11:30am, the Gallery will remain closed and re-open two hours after the signal is lowered before or at 3pm.

If Black Rainstorm Warning Signal is issued after 11:30am, the Gallery will remain open.

**Typhoon Signal No. 8 or above**

If Typhoon Signal No. 8 or above is lowered before 3pm of the day in question, the Gallery will reopen after two hours.

If Typhoon Signal No. 8 or above is lowered after 3pm of the day in question, the Gallery will remain closed.